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Secretariaat: 
Provinciebaan 20 - 3110 Rotselaar 
Tel. 016/61 64 50  
 
 
 
Aanwezig: Sietske Valkenaers, Miel Vanhaverbeke, Geert Casteels, Wim De Houwer, Pieter Lemmens, 
Marina Torfs, Johan Verbeeck, Peter Storms, Cindy Winters, Mustapha Chioua Lekhli, Stefan Parijs, Walter 
Gysemans, Bjorn Zwakhoven, Piet De Bruyn, Karen Pardon 
 
Verontschuldigd: Herman Buyens, Marc Van Looy 
 
 
1. Inleiding voorzitter 
 
Met het dagelijks bestuur van de Sportraad zijn er nog enkele activiteiten geweest, maar corona heeft ook 
voor de Sportraad heel wat roet in het eten gegooid.  
Belangrijk om de meningen te kennen, om te weten wat er leeft in de clubs. Hopelijk werd er bij problemen 
contact opgenomen met de dienst Vrije Tijd, waarvan Karen vandaag vertegenwoordiger is.  
 
 
2. Aanstelling sportpromotor en stagiair sportdienst 
 
Schepen Piet De Bruyn is blij dat sportverenigingen kansen creëren om mensen aan het sporten en bewegen 
te krijgen, veel dankbaarheid daarvoor.  
Na vele jaren waarin Evi het beste van zichzelf heeft gegeven, gaat ze een nieuwe uitdaging aan, die haar op 
het lijf geschreven is, maar uiteraard zagen we haar niet graag gaan. De hele procedure werd opgestart om 
een geschikte opvolger te zoeken.  
Vanaf 1 februari treedt de nieuwe sportfunctionaris, Anouk Lebrun, in dienst. Momenteel is Anouk actief als 
sportpromotor bij gemeente Zaventem. Ze heeft veel ervaring bij begeleiding van sportkampen, 
jeugdbewegingen,... De aanstelling werd afgerond, maar werd nog niet formeel gepubliceerd, dus liefst nog 
eventjes vertrouwelijk houden, nog niet delen op sociale media.  
 
Binnen de sportraad leefde al eventjes het idee van een stagiair om wat ondersteuning te krijgen bij de 
verschillende werkgroepen van de sportraad. Deze stage dient zowel zinvol te zijn voor de persoon zelf, maar 
ook voor de dienst om te ontzorgen, inzichten bij te brengen, verder te ondersteunen en uit te bouwen. Het is 
niet eenvoudig om deze te zoeken op het moment dat er geen sportfunctionaris is, maar er werd toch 
besloten om deze zoektocht parallel te laten lopen. We hebben reeds iemand op het oog, maar eerst zal er 
met de nieuwe sportfunctionaris gesproken worden over de stagiair zodat dit op een zinvolle manier kan 
ingevuld worden.  
 
Kortom, binnenkort verwelkomen we twee nieuwe krachten met nieuwe inzichten en ook een pak ervaring, om 
zo de sportervaring in onze gemeente verder uit te bouwen.  
 
Voorzitter Miel vult aan dat de stagiair de Sportraad voornamelijk kan bijstaan binnen de werkgroep 
communicatie, om deze verder uit te bouwen.  
 
 
  

Rotselaar, 7 december 2020 

Aan de leden van de algemene vergadering 
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3. Financieel 
 
Wat betreft het financiële gedeelte, zijn er twee adviezen nodig van de Algemene Vergadering van de 
Sportraad: 

- Advies over jaarrekening Sportraad: nodig voor uitbetaling werkingstoelage aan Sportraad 
- Advies over jaarlijks terugkerende reguliere subsidieronde sport: advies nodig om, samen met het 

voorstel tot subsidieverdeling, voor te leggen aan het college van burgemeester en schepenen ter 
uitbetaling van de subsidies aan de verenigingen.  

o Deze subsidies worden jaarlijks uitgekeerd, en hebben dus niet specifiek iets te maken met 
de coronacrisis. Wel werden er tijdens de zomer reeds voorschotten op de subsidies 
uitgekeerd om zo de verenigingen wat te ontzorgen tijdens de coronacrisis. Deze 
voorschotten worden afgetrokken van de subsidiebedragen. 

o De bijkomende eenmalige subsidie uit het coronafonds van de Vlaamse Regering, werd 
verdeeld volgens dezelfde verdeelsleutel als de reguliere subsidies. Daarnaast werd er 
25.000 euro gereserveerd voor sport, jeugd en cultuur, een bedrag waarvoor deze drie 
domeinen een gezamenlijk project zullen opzetten in de toekomst.  

 
3.1  Jaarrekening Sportraad 
 
De jaarrekening van de Sportraad, werkingsjaar 2019, wordt getoond. Het financiële jaarverslag bevat weinig 
verrichtingen.  
Alle aanwezigen gaan akkoord. Er volgt een gunstig advies.  
 
3.2  Subsidies sportverenigingen 
 
De verschillende subsidiereglementen zijn vrij complex. Dit is iets wat de Sportraad graag wil aanpakken in de 
toekomst.  
 
De subsidieverdelingen worden kort toegelicht door Karen.  
 
Accommodatiesubsidies 
 
Vereniging    Subsidies 
SK Plenke Werchter   852,26 euro; 
KFC Werchter    3337,67 euro; 
Rapide Wezemaal   160,88 euro; 
Wezemaalse Tennisclub  4713,97 euro; 
VVS Rotselaar    768,02 euro; 
TTC Werchter    167,20 euro. 
 
Jeugdsportsubsidies 
 
Vereniging     Subsidie 
DanceAction     92,17 euro; 
Dropshot     159,96 euro; 
Gymgroep Rotselaar/Wezemaal  2324,91 euro; 
Hockey Rotselaar    711,55 euro; 
KFC Werchter     331,48 euro; 
Kreg Rotselaar     104,99 euro; 
Leuven Aquatics    294,05 euro; 
RW2      167,45 euro; 
SK Plenke Werchter    35,07 euro; 
TK Werchter     2198,32 euro; 
TTC Werchter     99,54 euro; 
Wezemaalse Tennisclub   669,34 euro. 
 
Teveel uitbetaalde voorschotten op subsidies die niet teruggevorderd worden omwille van de coronacrisis: 
Vereniging    Bedrag 
vzw De Bewegingsschool  72,25 euro. 
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Subsidies kwaliteit jeugdsportbegeleider 
 
Deel 1 - terugbetaling deelnamegelden bijscholingen en opleidingen 
Vereniging    Subsidie 
DanceAction 
Dropshot 
Hockey Rotselaar   400,00 euro; 
Gym Rotselaar/Wezemaal 
KFC Werchter    363,00 euro; 
Kreg Rotselaar    225,00 euro; 
Leuven Aquatics   40,00 euro; 
RW2 
SK Plenke Werchter 
TK Werchter    1315,00 euro; 
TTC Werchter    250,00 euro; 
Wezemaalse Tennisclub  370,00 euro. 
 
Deel 2 - verdelen restkrediet o.b.v. kwalitatieve criteria 
Vereniging    Subsidie 
DanceAction    95,56 euro; 
Dropshot    6,51 euro; 
Hockey Rotselaar   675,86 euro; 
Gym Rotselaar/Wezemaal  107,28 euro; 
KFC Werchter    302,61 euro; 
Kreg Rotselaar    74,02 euro; 
Leuven Aquatics   597,58 euro; 
SK Plenke Werchter 
TK Werchter    1808,54 euro; 
TTC Werchter    358,06 euro; 
Wezemaalse Tennisclub  1254,92 euro. 
 
Teveel uitbetaalde voorschotten op subsidies die niet teruggevorderd worden omwille van de coronacrisis: 
Vereniging   Bedrag 
RW2    268,05 euro. 
 
Werkingssubsidies  
 
Rotselaars sportinitiatief 
Vereniging     Subsidie 
Aksent Rotselaar vzw    28,69 euro; 
Birre's Camper Friends    9,55 euro; 
De Flierefluiters 
De Meandervrienden 
Gezinsbond Rotselaar 
Gezinsbond Wezemaal 
Moerinckx visclub    9,55 euro; 
Veteranen Rotselaar 
ZVC De Smidse 
ZVC Boeres Wezemaal 
 
Rotselaarse sportvereniging 
Vereniging     Subsidie 
Aiki Shinken Dojo    29,45 euro; 
Biljartclub Kina-boys    29,42 euro; 
DanceAction vzw    48,26 euro; 
Dropshot     53,05 euro; 
Gym Rotselaar/Wezemaal   58,28 euro; 
Hagelandse MTC Wezemaal   47,27 euro; 
Hockey Rotselaar    105,00 euro; 
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Hondenschool CCC vzw   53,05 euro; 
Jeugdvoetbal RW2    41,25 euro; 
KFC Werchter     53,05 euro; 
Koers Werchter    35,83 euro; 
Kreg Rotselaar     53,05 euro; 
Leuven Aquatics    84,00 euro; 
Rapide Wezemaal    53,05 euro; 
Scintillare Dance Studio vzw 
SK Plenke Werchter    42,98 euro; 
Sportief Rotselaar    53,05 euro; 
Tafeltennisclub Werchter   49,67 euro; 
Tebeo vzw     53,05 euro; 
TK Werchter     53,05 euro; 
Vogelvrienden vzw Wezemaal   34,71 euro; 
VVS Rotselaar     48,18 euro; 
WC De Bollekens    41,25 euro; 
Wandelclub Werchter vzw   53,05 euro; 
Wezemaalse Tennisclub   53,05 euro; 
Wielerclub Het Vliegend Wiel   51,17 euro. 
 
Teveel uitbetaalde voorschotten op subsidies die niet teruggevorderd worden omwille van de coronacrisis: 
Vereniging    Bedrag 
Rotselaarse Mountainbike Vrienden vzw 37,31 euro; 
Verenigde Hondenvrienden  4,72 euro; 
vzw De Bewegingsschool  33,06 euro. 
 
De aanwezigen gaan akkoord. Mustapha Chioua Lekhli (vzw De Bewegingsschool) zal de sportdienst nog 
contacteren met een vraag over de subsidieverdeling. 
Het advies wordt genoteerd als goedgekeurd.  
 
4. Werkgroepen 
 
Binnen de Rotselaarse Sportraad zijn er enkele werkgroepen: 
 

- Beweegvriendelijk maken publieke ruimte: wachten op sportpromotor 
- Communicatie: idem 
- G-sport: een eerste overleg was leerrijk, verdere uitwerking volgt 
- Seniorensport: is intussen wel al samengekomen, Miel neemt dit terug op.  
- Sport- en beweegaanbod in kaart brengen: wachten op sportpromotor 
- Ondersteuning subsidies en sportclubs: enkele keren samengekomen  
- Gezond coachen en blessurepreventie: ook enkele keren samengekomen, bevragingslijst gemaakt, 

maar stilgevallen. Opnieuw draad opnemen, mooie periode om nu op te nemen aangezien heel wat 
clubs wel wat meer tijd hebben nu.  

 
4.1  WK Wielrennen: nieuwe werkgroep  
 
Woordje uitleg door Cindy, diensthoofd sport stad Leuven. Hoe verloopt dit in andere gemeenten?  
 
Voortraject: verenigingsleven en buurtwerking, projecten met handelaars. 
 
Tijdens het WK zelf: 18-26 september 2021, eerst tijdritten tussen Knokke en Brugge, switch op woensdag 
naar Antwerpen en Vlaams-Brabant. Donderdagavond classic voor wielertoeristen (zeker interessant voor 
wielerverenigingen om deel te nemen), vrijdag U19 en U21 (lokaal parcours), zaterdag elite dames, zondag 
elite heren. Zaterdag en zondag vertrekken vanuit Antwerpen en Rotselaar passeren alvorens lokale rondes 
in Leuven (nog anderhalf uur ongeveer).  
 
Deelnemende verenigingen hoeven niet alleen wielerverenigingen te zijn, alle verenigingen kunnen 
deelnemen. Bijvoorbeeld start to run, start to bike, behendigheidsparcours, kids on wheels,... Bedoeling is om 
veel sociale initiatieven te lanceren om beleving te brengen.  
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Moov doet scholenproject waarin gewerkt wordt met WK-landen en biedt scholen project waarin ze kunnen 
instappen in kader van WK Wielrennen, dit zal in het voorjaar worden meegedeeld aan de scholen.  
 
Schepen Piet De Bruyn kadert dat de gemeente graag het WK door de gemeente wou krijgen en ook werd 
gevraagd als WK fandorp, maar dat het kostenplaatje hiervan zeer hoog is. Wel werd er voorzien in een 
budget van 12.000 euro voor het uitbouwen van een dorpsgebeuren hieromtrent. Dit zal qua omvang 
beperkter zijn dan bijvoorbeeld in Leuven het geval is, maar daarom niet beperkter qua impact. Bedoeling is 
dat dit een dorpsgebeuren wordt waar zoveel mogelijk inwoners iets aan hebben, daarom is er ook bewust 
voor gekozen om ook de kermis, die reeds voorzien was voor dat weekend, ook te laten doorgaan. 
 
Een werkgroep met handelaars, dienst Vrije Tijd, communicatie,... is nodig om alles de juiste plaats te geven.  
 
Wielerfederatie zal kids on wheels ook naar de verenigingen uitdragen komend jaar. Ook fietsen en 
fietstoerisme zijn zeker mee te nemen in de werkgroep.  
Project in woonzorgcentra: fietsen in je oude wijk met beelden van je vorige wijk terwijl je op kleine trappertjes 
staat, is reeds in Leuven geïmplementeerd en is bijvoorbeeld een mogelijkheid.  
 
Schepen De Bruyn wil liefst half januari starten met de werkgroep. Er wordt gevraagd aan de Sportraad om 
de uitnodiging nog dit jaar te versturen zodat er meteen gestart kan worden.  
Er wordt gestart met enkele mensen uit de sportraad, nadien aan te vullen met medewerkers dienst Vrije Tijd, 
Unizo,... 
Zijn alvast kandidaat voor deze werkgroep: Miel, Marina, Stefan. 
 
 
5. Nominatie GBS Het Nest voor B-active Award 
 
GBS Het Nest ontving deze prestigieuze nominatie voor hun beweegpaden. Ze werden uit 95 inzendingen 
geselecteerd bij de drie finalisten en sleepten zo reeds 2500 euro in de wacht voor de school. Het project 
krijgt veel navolging, vele andere scholen zijn ook geïnteresseerd en nemen deze ideeën over.  
Volgende stap is ook meubilair aanpakken, zodat ook zo het beweegbeleid mooi op punt komt te staan.  
 
 
6. Coronafonds en participatieproject 
 
Vanuit het coronafonds van de Vlaamse Regering werd door de gemeente 25.000 euro opzij gezet voor een 
overkoepelend project door sport, cultuur en jeugd. Dit bedrag blijft gereserveerd voor dit project.  
Conceptuele fase zou aan CBS moeten worden voorgelegd ten laatste in december 2021. 
 
ISB organiseerde een bevraging over sportclubs en corona. 
Vaak lag de focus op uitstellen van retributies voor zalen, uitbetalen toelagen, samenaankoop 
desinfectiematerialen, good practices delen,...  
 
In Leuven werden er praatcafés georganiseerd binnen de sportraad: welk deficit heb je nog, wat moest 
anders, wat is relanceplan,... Dit telkens sectorspecifiek (sport, jeugd, cultuur en binnen verschillende 
thematieken), zo werd aanzet gedaan en keken diensten met voorzitters wat nodig was.  
Hoeft niet noodzakelijk financiële ondersteuning te zijn, kan ook op een andere manier.  
 
 
7. Ronde tafel corona: stand van zaken werkingen? Welke ideeën werden gebruikt?  
 
KREG Rotselaar heeft sinds enkele weken U13 opnieuw opgestart. Omwille van beperkingen qua 
infrastructuur vaak slechts 1 training per week, maar feedback van trainers was dat kinderen heel veel 
energie kwijt moesten. Club kijkt reikhalzend uit naar wanneer ze tweede deel van de jeugd van start kunnen 
laten gaan, voornamelijk omwille van mentaal welzijn, maar uiteraard ook later naar de senioren.  
 
TK Werchter traint ook opnieuw met -12-jarigen, ouderen van competitiegroepen hebben 5 keer per week 
online training gehad, ook beloften hadden online trainingen. Ook oudere kinderen smachten ernaar terug in 
de zaal te kunnen trainen.  
Verliezen zijn heel groot, gelukkig wel wat reserve opgebouwd.  
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Wat met de toekomst van inkomsten die verenigingen halen uit Rock Werchter? Zal het de komende jaren zijn 
zoals het was?  
 
KREG ziet het al eventjes al bonus, zonder ervan afhankelijk te moeten zijn. Er vallen natuurlijk ook kosten 
weg (scheidsrechters, terreinen,...), maar wat wanneer ouders zouden beginnen vragen naar 
terugbetalingen,... Dan zijn niet alleen inkomsten uit RW, eetdagen,... weg, maar vloeit er ook ander geld uit 
de club weg… In Rotselaar is dit vrij beperkt als relatief ‘rijke’ gemeente, waar velen het zien als steun aan de 
club, maar belangrijk om in de gaten te houden bij kwetsbare groepen. Terugbetaling zou niet alleen een 
aderlating zijn, maar ook een hele administratieve operatie. KREG denkt daarom aan een korting op het 
lidgeld van volgend jaar (eenvoudiger, zorgt ervoor dat leden blijven). 
 
Sportief Rotselaar denkt eraan trainingen langer te laten doorlopen. Trainingen -12 lopen sowieso al door 
iedere week sinds het opnieuw kan.  
 
Ook TK Werchter denkt aan kortingen of een maand langer lesgeven.  
 
Dropshot is afhankelijk van Sportoase, sinds vorige week opnieuw gestart voor -13-jarigen. Geen huur is geen 
kosten, maar mensen beginnen misschien wel af te haken als het te lang begint te duren. Financieel geen 
kater voorlopig.  
Jeugdleden hebben zelf initiatief genomen voor buitentrainingen, ook initiatief van trainers.  
 
De Bewegingsschool heeft voor geannuleerde sportkampen een voucher gegeven of terugbetaling. Een 
minderheid vroeg de terugbetaling. Lessen voor volwassenen later op het jaar ingehaald, sinds dit seizoen 
online, leden gingen hiermee akkoord. Bestaande leden blijven online, nieuwe leden aantrekken is minder 
evident. Financieel weinig problemen, niets organiseren betekent ook geen kosten.  
 
Alternatieve manieren om aan inkomsten te geraken? 
 
Sportief Rotselaar organiseert take-away spaghetti en biermanden in samenwerking met lokale sponsors. Wat 
eten betreft moet er met een professionele cateraar gewerkt worden en mensen worden om de oren geslagen 
met dergelijke acties, dus niet eenvoudig om veel te organiseren.  
 
Voorzitter Miel benadrukt dat sportclubs steeds mogen aankloppen bij de gemeente voor ondersteuning, 
daarom niet zozeer financieel, maar wel om samen na te denken over oplossingen en mogelijkheden. Ook 
Miel biedt hiervoor aan dat hij gecontacteerd mag worden.  
 
Cindy merkt op dat het belangrijk is om in kaart te brengen waar de noden liggen, bijvoorbeeld bij clubs met 
eigen infrastructuur, kantines,...  
 
Schepen Piet De Bruyn onderstreept de oproep. Iedere vereniging die in problemen dreigt te komen, kan 
zeker contact opnemen om te kijken waar ze ondersteund kunnen worden. Schaal van de gemeente zou 
moeten toelaten dat mensen kunnen komen aankloppen bij problemen.  
 
Rapide Wezemaal: trainingen U13 bleven doorgaan, ook interne wedstrijden bij jongere categorieën. Wafel- 
en truffelverkoop georganiseerd, wel moeilijk dat er gewerkt moet worden met erkende traiteur. Kinderen zijn 
heel enthousiast, 80-90% is iedere week blijven trainen. U15 en U17 hebben trainingsschema’s gekregen, 
uitdagingen,... Sinterklaascadeautjes voor de oudere spelers en bezoek van de Sint op afstand op de 
training.  
 
Pieter hoopt dat contactsport snel kan terugkomen, zwaardbewegingen is meer op afstand, maar in de 
realiteit heb je geen wapens bij, moeilijk om te laten zien.  
 
KFC Werchter: alles U13 traint 3 keer per week, proberen trainen op zaterdag zodat er wat bespaard wordt op 
elektriciteit. Er zijn vaste kosten die uit reserves gehaald moeten worden, voorlopig kan het gebolwerkt 
worden, maar het mag niet te lang blijven duren. Bepaalde trainers willen geen vergoeding meer, wat mooi is. 
Wel komen er signalen vanuit de oudere spelers dat ze zouden willen stoppen, dat ze het beu zijn om telkens 
opnieuw te moeten beginnen. Vereniging stelt zich vragen bij de regels omtrent take-away, waarom een 
vereniging het niet coronaproof zou kunnen organiseren. Piet kadert hier dat de regels er helaas vaak komen 
door degenen die zich niet aan het kader houden en niet coronaproof werken. Hij begrijpt de 
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bekommernissen, maar roept toch op om strikt de regels na te leven zodat we hier zo snel mogelijk 
doorkomen.  
 
KREG beaamt dit, de winstmarge bij een vereniging zit vaak in de onbezoldigde vrijwilliger, waar nu een grote 
marge naar de cateraar gaat.  
 
 
8. Slotwoord 
 
Voorzitter Miel bedankt voor de aanwezigheid en hoopt er aan het begin van het komende jaar opnieuw in te 
kunnen vliegen, samen met de nieuwe sportpromotor en stagiair.  
 


